

Kim Ne Kadar Maaş Alacak? (15 Ocak 2015)

15 ocak 2015'de alınacak net maaş miktarları belli oldu. İşte ünvan ve derecelerine göre maaşlar... Kim ne kadar maaş alacak? - 01.01.2015

Devlet memurlarının aylık ücretlerine 1 Ocak 2015 tarihinden geçerli olarak yapılacak olan %3 oranındaki zam ve dün kesinleşen Asgari Geçim İndirimi miktarları sonrasında, 15 Ocak 2015 tarihinde alınacak net maaş miktarları belli oldu.

Memur maaş hesabında esas alınan katsayı ve asgari geçim indirimi miktarlarındaki artış nedeniyle, Devlet memurları 15 Ocak 2015 aylık ücretlerini zamlı alacak. Katsayı artışından kaynaklı zammın 1 Ocak 2015 tarihinden itibaren geçerli olması nedeniyle oluşacak 1-14 Ocak maaş farkları memurlara ayrıca ödenecek.

Bazı unvan, derece ve hizmet yılında bulunan Devlet memurlarının 15 Ocak 2015 tarihinde alacakları aylık net maaş miktarlarına ilişkin bilgi vermesi bakımından hazırladığımız tabloya aşağıda yer verilmiştir.

Bazı unvanlardaki memurların 15 Ocak 2015 Net Maaşları

UNVAN	DERECE	KADEME	HİZMET YILI	AYLIK NET ÜCRET
ECZACI	1/4		25	3.055 TL
UZMAN TABİP	1/4		25	4.050 TL
HEMŞİRE (Mesleki Lisans mezunu)	1/4		25	2.793 TL

İSTATİSTİKÇİ	1/4	25	3.091 TL
AVUKAT	1/4	25	3.339 TL
EKONOMİST	1/4	25	2.394 TL
SOSYOLOG	1/4	25	2.745 TL
VETERİNER	1/4	25	3.483 TL
ÇÖZÜMLEYİCİ (Teknik Lisans mezunu olmayan)	1/4	25	2.783 TL
TEKNİSYEN	3/1	25	2.305 TL
KÜTÜPHANECİ	1/4	25	2.745 TL
VAİZ	1/4	25	2.617 TL
KAYMAKAM	5/1	6	3.968 TL
POLİS MEMURU	3/1	15	2.732 TL
MÜTERCİM	1/4	25	2.573 TL
ARAŞTIRMACI	1/4	25	3.315 TL
UZMAN (Kariyer olmayan)	1/4	25	2.570 TL
ŞEF	3/1	15	2.310 TL
MEMUR	1/4	25	2.330 TL

ŞUBE MÜDÜRÜ	1/4	25	3.434 TL
ZABIT KATİBİ	1/4	25	2.728 TL
MÜHENDİS	1/4	25	3.512 TL
TEKNİKER	1/4	25	2.744 TL
ÖĞRETMEN	1/4	25	2.579 TL
BİLGİSAYAR İŞLETMENİ	3/1	22	2.276 TL
İŞ VE MESLEK DANIŞMANI	9/1	0	2.335 TL
MÜHENDİS	8/1	0	3.085 TL
PROGRAMCI (Teknik Lisans mezunu olmayan)	9/1	0	2.419 TL
MEMUR	9/1	0	1.986 TL
ÖĞRETMEN	9/1	0	2.220 TL
TEKNİKER	9/2	0	2.306 TL
POLİS MEMURU	8/1	0	2.461 TL
VERİ HAZIRLAMA VE KONTROL İŞLETMENİ	9/1	0	2.023 TL
HİZMETLİ	13/3	0	1.843 TL

NOT:

****Aile yardımı ve asgari geçim indirimi bakımından, bekar (ya da eşi çalışan) ve çocuksuz personele göre değerlendirme yapılmıştır.**

****Döner sermayeden yararlananlar için, sabit döner sermaye ödemesi (net ek ödeme miktarı kadar) hesaplamaaya dahil edilmiştir.**

****Çalışılan hizmet bölgesinden kaynaklı ödeme farklılıkları dikkate alınmamıştır.**

****Sendika aidatı ve toplu sözleşme ikramiyesi ödemesi dikkate alınmamıştır.**

****Tabloda hizmet yılları itibariyle memurların ulaşabileceği derece ve kademeler tahmini olarak alındığından, hizmet yıllarına karşılık gösterilen derece ve kademelerde farklılıklar olabilir.**

memurunyeri.com

Telefon: +90 (312) 473 84 23

E-Posta: mts@mevzuattakip.com.tr

Adres: Çetin Emeç Bulvarı Hürriyet Cad. No: 2/12 Çankaya ANKARA